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Από το υπ’ αριθ. 17/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 471/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή εν μέρει αιτήματος για δωρεάν 
παραχώρηση της χρήσης της Πλ. Εληάς στην 
Τοπική Εφορεία Βέροιας του Σώματος 
Ελλήνων Προσκόπων για την πραγματοποίηση 
εκδήλωσης.  

 
       Σήμερα 20 Αυγούστου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, 
ύστερα από την με ημερομηνία 16-8-2007 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών Συμβουλίων και στον Δήμαρχο 
σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Ν. Μαυροκεφαλίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Κ. Συμεωνίδης Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Χ. Σκουμπόπουλος Η. Σοφιανίδης 
4. Γ.  Μιχαηλίδης Γ. Ορφανιδης  
5. Π. Παυλίδης    
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Μ. Τρανίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Α. Παπαστεργίου    
14. Γ. Κάκαρης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης 

συζήτηση αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης.  
2) Κατά τη γενίκευση της συζήτησης θέματος της προ 
ημερήσιας διάταξης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Τρανίδης, Σ. 
Παναγιωτίδης, Ε. Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. 
Α. Δελαβερίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Ι. Καλαϊτζίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 467/2007 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Γ. Κάκαρης. 

15. Χ. Γεωργιάδης 
16. Β. Γιαννουλάκης 
17. Σ. Παναγιωτίδης 
18. Ι. Ακριβόπουλος 
19. Ε. Σοφιανίδης 
20. Μ. Σακαλής 
21. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 468/2007 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 471/2007 
απόφασης προσήλθε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 472/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε. Γουναράς. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 477/2007 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Γ. Κάκαρης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 487/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς. 

22. Ε. Γουναράς 
23. Ι. Καλαϊτζίδης 

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 5° θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 14-8-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, που έχει ως 
εξής: 

Με το από 12-8-2007 έγγραφό του η Τοπική Εφορεία Βέροιας του Σώματος 
Ελλήνων Προσκόπων μας ενημερώνει ότι διοργανώνει την 1η Πανελλήνια 
Ανιχνευτική Αεροπροσκοπική Δράση ΄΄ Ανιχνευτικό πέταγμα 2007 ΄΄ από 22 έως 26 
Αυγούστου και ζητά από τον Δήμο μας   

 την παραχώρηση χρήσης της πλατείας Ελιάς την Τετάρτη 22/8/07 και από 
ώρα 12:00 έως 18:00  για την τοποθέτηση γραφείου υποδοχής  

 την δωρεάν κατασκευή από τον Δήμο ή την ΔΕΤΟΠΟΚΑ τριών πανό 
διαστάσεων 2,5m X 1m και την τοποθέτηση του ενός από αυτά σε στάντ του 
Δήμου καθ όλη τη διάρκεια της δράσης.   
Σύμφωνα με τις διατάξεις των παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 185 του ν. 

3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων» προβλέπεται ότι :  
« 1.  Με απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου επιτρέπεται να 

παραχωρείται δωρεάν η χρήση δημοτικών ή κοινοτικών ακινήτων στο Δημόσιο ή σε 
νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου, για την αντιμετώπιση έκτακτης και επείγουσας 
ανάγκης. Η παραχώρηση ανακαλείται με όμοια απόφαση, εφόσον οι λόγοι που την 
είχαν υπαγορεύσει έχουν εκλείψει. 

2.  Ομοίως με απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου, επιτρέπεται να 
παραχωρείται δωρεάν η χρήση ακινήτων σε άλλα νομικά πρόσωπα, που ασκούν 
αποκλειστικά και μόνο δραστηριότητα, η οποία είναι κοινωφελής ή προάγει τα τοπικά 
συμφέροντα ». 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη της παραχώρησης της χρήσης της πλατείας Ελιάς 
την Τετάρτη 22/8/07 και από ώρα 12:00 έως 18:00 στην Τοπική Εφορεία Βέροιας του 
Σώματος Ελλήνων Προσκόπων, για την διοργάνωση της  1ης Πανελλήνιας 
Ανιχνευτικής Αεροπροσκοπικής Δράσης ΄΄ Ανιχνευτικό πέταγμα 2007 ΄΄ και την 
δωρεάν κατασκευή από τον Δήμο ή την ΔΕΤΟΠΟΚΑ τριών πανό διαστάσεων 2,5m 
X 1m και την τοποθέτηση του ενός από αυτά σε στάντ του Δήμου καθ όλη τη 
διάρκεια της παραπάνω δράσης.  

Και κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Το θέμα έχει δύο σκέλη, το ένα αφορά την παραχώρηση χρήσης 

της πλατείας Εληάς την Τετάρτη 22 του μηνός από τις 12 μέχρι τις 6 μ.μ. και το 
δεύτερο σκέλος αφορά την κατασκευή, από τον Δήμο ή την ΔΕΤΟΠΟΚΑ, τριών 
πανώ. Για το πρώτο σκέλος εισηγούμαι θετικά αλλά για το δεύτερο, επειδή θα πρέπει 
να μπει μία τάξη σε όλο αυτό το ζήτημα αφού την προηγούμενη χρονιά, μόνο για 
μελάνια, για τέτοιες εξυπηρετήσεις σε διάφορους φορείς, η ΔΕΤΟΠΟΚΑ χρωστάει 
10.000 ευρώ. Αν θέλουν λοιπόν, ας αποταθούν στο Δ.Σ. της ΔΕΤΟΠΟΚΑ για ν΄ 
αποφασίσει εκείνο. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Γουναράς: Πόσο θα κοστίσουν περίπου τα μελάνια για τα τρία πανώ των 

προσκόπων; 
Δήμαρχος: Δεν είναι το θέμα πόσο θα κοστίσει για τους πρόσκοπους ή για την 

φιλόπτωχο ή για τους πόντιους ή οποιουδήποτε. Σας είπα πως από πέρυσι υπάρχει 
ένας απλήρωτος λογαριασμός σε μελάνια από τέτοιες εξυπηρετήσεις. Δεν μ΄ 
ενδιαφέρει ο φορέας και δεν ξεχωρίζω τους φορείς αφού όλοι προσφέρουν κοινωνικό 
έργο, όλοι προσφέρουν εθελοντικά, όλοι είναι άξιοι του σεβασμού, της προσοχής και 
της υποστήριξής μας αλλά θα πρέπει να σεβαστούμε και να υποστηρίξουμε και τα 
οικονομικά του Δήμου σ΄ αυτή τη δυσμενέστατη φάση που διέρχεται. Δεν είναι 
καθόλου ευχάριστο ν΄ αρνείσαι και πολύ εύκολο να λες ναι σε όλα αλλά επειδή 
ακριβώς υπάρχει το προηγούμενο, γι’ αυτό εισηγούμαι έτσι. Και φυσικά δεν είναι 



φθηνό το κόστος της παραγωγής των τριών πανώ, μπορεί να είναι και πάνω από 500 
ή 1.000 ευρώ. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σακαλής: Εγώ προτείνω και την παραχώρηση της χρήσης της πλατείας Εληάς 

και ταυτόχρονα την κατασκευή από τον Δήμο και την ΔΕΤΟΠΟΚΑ των τριών πανώ 
που ζητάνε και την τοποθέτηση του ενός. Δηλαδή θ΄ αρνηθούμε αυτό που ζητάνε, 
δηλ. την τοποθέτηση του ενός πανώ σε σταντ; 

Δήμαρχος: Όχι κε Σακαλή. 
Σακαλής: ΄Ετσι όπως είναι η πρόταση δε νομίζω ότι στοιχίζει τόσο πολύ 

ούτως ώστε ν΄ αρνηθούμε αυτό που ζητάνε. 
Γουναράς: Κι εγώ αυτό θα έλεγα με τη λογική πως αφού έτσι κι αλλιώς 

δόθηκαν 10.000 ευρώ προς χάριν κάποιων συλλόγων, δεν θα σταματήσουμε εδώ κι 
από το νέο έτος μπορείτε να δηλώσετε ότι ο Δήμος στο εξής δεν μπορεί ν΄ αναλάβει 
τέτοιες υποχρεώσεις ώστε να είμαστε και τυπικά εντάξει και να μη φανεί ότι 
αδικούμε αυτή τη στιγμή κάποιους. Από κάποια ημερομηνία και μετά δηλώστε 
επισήμως ότι ο Δήμος δεν πρόκειται στο εξής να κάνει το ίδιο πράγμα. 

Χ΄Αθανασίου: Εγώ θα έλεγα να μην πληρώσουμε μόνο τα πανώ αλλά και 
όλες τις δαπάνες της εκδήλωσης, αλλά σεβόμενοι την τραγική κατάσταση των 
οικονομικών οφείλουμε να συμμορφωθούμε προς αυτή την κατεύθυνση και δεν θα 
δηλώσουμε κάποτε πως δεν φτάνουν τα οικονομικά αφού τώρα δεν φτάνουν κι άρα 
τώρα το δηλώνουμε. Τώρα δηλώνουμε λοιπόν ότι θα κάνουμε περιστολή και 
περικοπές. Από εδώ και πέρα δηλ., με λύπη μας, θ΄ αναγκαστούμε να κάνουμε αυτές 
τις περικοπές. 

Πρόεδρος: Δευτερομιλίες. 
Γουναράς: Αυτό δεν είναι επίσημη δήλωση του Δήμου κε Χ΄Αθανασίου. Όταν 

λέω να το δηλώσουμε εννοώ να το δηλώσουμε φαρδιά πλατιά στον κόσμο της 
Βέροιας, ότι δηλ. από εδώ και πέρα δεν θα γίνονται δεκτά παρόμοια αιτήματα. Όχι να 
το πούμε σήμερα εδώ και μετά από δύο μήνες να περάσει το ίδιο θέμα σε κάποιους 
άλλους. Τώρα με αναγκάζετε να πω κάτι άλλο. Μία επιτροπή ενδυμάτων σε κάποιο 
διαγωνισμό θεώρησε ότι πρέπει να πάρει ενδύματα που ήταν πολύ πιο πάνω από τα 
μειοδοτικά και μένουμε τώρα στα μελάνια του προσκοπισμού. 

Δήμαρχος: Δεν μένουμε στις μπογιές του προσκοπισμού αλλά είναι το ένα και 
το άλλο και το άλλο που κάνουν την πυραμίδα του Χέοπα. Να σας φέρω ένα 
παράδειγμα πολύ πρόσφατο. Πριν λίγες μέρες, δίπλα στις καντίνες που έψηναν, 
παρουσίαζε ο κ. Μέρτζος το βιβλίο του Στέργιου Τζήμα, ο οποίος ήρθε στον Δήμο 
και ζήτησε να εκδοθεί το βιβλίο του από τον Δήμο. Εγώ αρνήθηκα όχι γιατί δεν 
ήθελα να το εκδώσουμε, όπως είχε γίνει πέρυσι, αλλά γιατί υπήρχε ένα χρέος 100.000 
ευρώ από τις προηγούμενες εκδόσεις. Μπορεί να φαινόμαστε σκληροί, να γινόμαστε 
αντιπαθητικοί, δυσάρεστοι αλλά δεν θα μπει σειρά στα πράγματα αν δεν αρνηθούμε 
κάποιες προτάσεις. Εάν υπήρχε πρόταση συνδιοργάνωσης κε Γουναρά και γινόταν 
δεκτή από τον Δήμο, με κάτι θα συμμετείχε και ο Δήμος αλλά το θέμα δεν τέθηκε 
έτσι ώστε να επιβαρυνθούμε κι εμείς μ΄ ένα πανώ. Εδώ όμως γίνεται μία διοργάνωση, 
ευχαρίστως να παραχωρήσουμε πλατεία, ευχαρίστως να παραχωρήσουμε τα σταντ 
που έχουμε για να παραχωρηθούν για όσες ημέρες θέλουν οι αφίσες αλλά σας 
παρακαλώ πολύ να μας αφήσετε επιτέλους να συμμαζέψουμε τα ασυμμάζευτα. 

Γουναράς: Αν είναι θέμα μεθοδολογίας πείτε να το ζητήσουν σαν 
συνδιοργάνωση. 

Πρόεδρος: Δεν προλαβαίνουμε γιατί είναι για τις 22 του μήνα. 
Σακαλής: Είπε η κα Δήμαρχος πως αν ζητούσαν συνδιοργάνωση μπορεί και 

να κάναμε τα πανώ και με αφορμή τα λόγια της, να πω πως πάντα οι σύλλογοι ζητάνε 
κάτι κι εμείς προσαρμοζόμαστε ανάλογα μ΄ αυτά που έχουμε να δώσουμε. Προτείνω 
λοιπόν να γίνει συνδιοργάνωση ώστε να κάνουμε και τα πανώ που ζητάνε. Και στο 



παρελθόν είχαν κάποιοι κάποια αιτήματα κι εμείς προκειμένου να τους βοηθήσουμε 
το περάσαμε ως συνδιοργάνωση. 

Σουμελίδης: Την περασμένη Κυριακή οι πρόσκοποι μας ζήτησαν δύο φορτηγά 
με δύο οδηγούς και μετακομίσαμε πράγματά τους από τη Λεπτοκαρυά στην Παναγία 
Σουμελά. Δεν είπαμε όχι λοιπόν σε πολύ σοβαρότερο πράγμα. 

Παυλίδης: Δεν μπορεί ο κ. Σακαλής να κάνει πρόταση συνδιοργάνωσης αφού 
απαγορεύεται από τον κώδικα γιατί δεν εκπροσωπεί φορέα. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Μ. Σακαλή; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν υπέρ 4 σύμβουλοι: 

Ε. Σοφιανίδης, Μ. Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. Γουναράς.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της Δημάρχου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Μ. Τρανίδης, Α. 
Παπαστεργίου. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 14-.8-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Το από  12-8-2007 αίτημα της Τοπικής Εφορείας Βέροιας του Σώματος Ελλήνων 
Προσκόπων. 
3.- Τις προτάσεις της Δημάρχου και του δημ. συμβούλου Μ. Σακαλή. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 185 (παρ. 1 & 2) του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει  
 

Α) Ομόφωνα: Αποδέχεται το αίτημα της Τοπικής Εφορείας Βέροιας του 
Σώματος Ελλήνων Προσκόπων για τη δωρεάν παραχώρηση της χρήσης του 
δημοτικού χώρου της Πλατείας Εληάς από 22 έως 26 Αυγούστου 2007, προκειμένου 
να χρησιμοποιηθεί ως χώρος υποδοχής και ενημέρωσης της 1ης Πανελλήνιας 
Ανιχνευτικής Αεροπροσκοπικής Δράσης «Ανιχνευτικό πέταγμα 2007» καθώς  και τη 
χορήγηση δημοτικού σταντ για την τοποθέτηση πανώ, με σκοπό την ενημέρωση του 
κοινού για την παραπάνω εκδήλωση. 

Η ακριβής θέση τοποθέτησης του παραπάνω σταντ  θα υποδειχθεί από την αρμόδια 
υπηρεσία του Δήμου. 

Β) Κατά Πλειοψηφία: Απορρίπτει το αίτημα της Τοπικής Εφορείας Βέροιας του 
Σώματος Ελλήνων Προσκόπων για δωρεάν κατασκευή από τον Δήμο Βέροιας 
ενημερωτικών πανώ για την παραπάνω εκδήλωση. 

  



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  471 / 2007 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Γεωργιάδης 
 Δ. Δάσκαλος Β. Γιαννουλάκης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Παναγιωτίδης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ι. Ακριβόπουλος 

 Σ. Μηλιόπουλος Ε. Σοφιανίδης 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Σακαλής 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α.  Τσιάρας Ε. Γουναράς 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Ι. Καλαϊτζίδης 
 Μ. Τρανίδης   
 Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ     
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   
 Η. Σοφιανίδης   
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-8-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


